



27<sup>th</sup> May 2022

Dear Alumni,

**Election of 1<sup>st</sup> Executive Committee for**  
**the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association**

Preparation for the election of the 1<sup>st</sup> Executive Committee is now in progress. The new appointment period will be from 26<sup>th</sup> June 2022 to 31<sup>st</sup> August 2024. After discussion by the election committee, the schedule of the election is shown below. Please vote to show your support.

Date/ Period	Procedure	Events	Remarks
27/5	Preparation	Issue of Election Notice and Link to 'Nomination Form'. (Google Form)	<a href="https://forms.gle/e6XHkNjrFkgpnp6A">https://forms.gle/e6XHkNjrFkgpnp6A</a>
30/5 - 3/6	Nomination	Those who have completed the nomination form.	The deadline for submission of nomination forms is 5 p.m. on 3/6 (Fri). Late application will not be considered.
10/6 - 25/6	Election	Candidate information will be posted on the school website and various communication channels for general information.	If you find anything missing, please inform the General Office on or before 15/6 (Wed) for rectification.
26/6	Voting	Ballots will be distributed and voted on that day.	During the First General Meeting
26/6	Announcement of election results	Vote count will be announced immediately after the onsite election.	The first five to nine candidates with the most votes will be declared winners and become the members of our new Executive Committee.
27/6		Names of the Executive Committee members will be posted on our school website and various communication channels	

The election committee is going to organise the election and need your support and involvement. We look forward to your active participation in this election to make it a success.

Yours faithfully,

Mr. Alan P. Y. Chow  
School Principal

Ms. Chan Suet Kwan  
The Member of Preparatory Steering Committee



和富慈善基金李宗德小學校友會

W F JOSEPH LEE PRIMARY SCHOOL ALUMNI ASSOCIATION

天水圍天暉路9號 9 Tin Fai Road, Tin Shui Wai, N.T.

電郵地址 : alumni@wfjpls.edu.hk

AA02/2021-22 SC220/2021-22

各位校友：

### 第一屆校友會常務委員會選舉

本校將於下學年成立和富慈善基金李宗德小學校友會(下稱「校友會」)，現正籌組第一屆常務委員選舉。第一屆校友會常務委員會校友委員之任期為2022年6月26日至2024年8月31日。經選舉委員會商討，是次選舉日程詳見下表。您的支持很重要，請繼續支持我們校友會這個大家庭，積極參與是次選舉。

日期	程序	事項	備註
27/5	預備期	發出選舉通知及提名表格連結(Google Form)	<a href="https://forms.gle/e6XHkNJrFkgpnpx6A">https://forms.gle/e6XHkNJrFkgpnpx6A</a>
30/5 - 3/6	提名期	已填妥參選表格者。	截止參選提名報名為3/6(五)下午5時，逾期提名，恕不受理。
10/6 - 25/6	參選期	透過學校網頁及各溝通渠道發布候選人名單及其個人簡介，選舉日期。	如發現任何錯漏，參選人需於15/6(三)或以前向學校校務處提出以及更正。
26/6	投票日	當天派發選票，進行投票。	於第一次會員大會間進行。
26/6	公佈結果	投票結束後，即時於學校點算、唱票及公佈結果。	獲得最多選票的五至九位候選人，將獲選為第一屆校友會委員。
27/6		校友會委員名單於學校網頁公佈。	

是次選舉將由已成立之選舉委員會統籌。請踴躍參與是次校友委員選舉，為校友的緊密合作及溝通出一分力。

和富慈善基金李宗德小學



校長 鄒秉恩

校友會籌備委員會

副校長 陳雪筠

二零二二年五月二十七日